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PROTOKÓŁ  Nr II/14 

z sesji Rady Miejskiej w Bobolicach 

z dnia 19 grudnia 2014 roku odbytego 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bobolicach 

Na stan 14 radnych na sesji obecnych było 14 radnych.   

Obrady rozpoczęły się o godzinie 1000 i  trwały do godz. 11.55  

W sesji udział wzięli: 

• Radni Rady Miejskiej w  Bobolicach,    

• Pani Mieczysława Brzoza –burmistrz Bobolic,  

• Pani Grażyna Wiater-Ubysz – zastępca burmistrza, 

• Pani Krystyna Dobrzańska – sekretarz gminy, 

• Pani Beata Sempołowicz– skarbnik gminy,  

• Pani Bożena Sobańska – radca prawny UM 

Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych gminy: 

• Pani Ewa Sabatowicz – dyrektor M-GBP w Bobolicach,  

• Pan Krzysztof Sitarz – dyrektor M-GOK w Bobolicach, 

• Pani Jolanta Stępień – kierownik M-GOPS w Bobolicach,   

• Pan Jan Rewkowski – dyrektor ZUKiO w Bobolicach,  

Zaproszeni goście:  

•  Sołtysi, 

• Jan Mokrzycki – Radny Rady Powiatu, 

• Kamil Jesionowski – Radny Rady Powiatu, 

• Jarosław Bączkowski – Radny Rady Powiatu,    

• Zaproszeni nauczyciele,  

 

Sesję  Rady Miejskiej otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek 

Golas, który przywitał wszystkich przybyłych na obrady. Powiedział, że w tak licznym gronie 

nowej kadencji zebraliśmy się po raz pierwszy. Pierwszą sesję Rady Miejskiej według 

nowych przepisów kodeksu wyborczego zwołał Komisarz Wyborczy, dlatego też przywitał 

szczególnie sołtysów oraz dyrektorów i kierowników jednostek organizacyjnych gminy, 

którzy nie byli zaproszeni na I sesje Rady Miejskiej, a są obecni na sali.  
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Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

  2. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 1 grudnia 2014 roku.  

3. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

4. Wręczenie nauczycielom aktów nadania stopnia awansu zawodowego.   

5. Podjęcie uchwał  w sprawach : 

    1) zmian w budżecie gminy na 2014 rok; 

2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bobolice na lata 2014-   2028; 

3) ustalenia wysokości dopłaty do ceny 1m³ usług zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzania ścieków z terenu miasta i gminy Bobolice; 

4) uchwalenia 3 – letniego Gminnego programu wspierania rodziny w Gminie Bobolice na 

lata 2015-2017; 

    5) uchwalenia Lokalnego Programu Pomocy Społecznej w Gminie Bobolice na lata 2015-

2020;  

    6) wyznaczenia delegatów do reprezentowania Gminy Bobolice w Zgromadzeniu Związku 

Miast i Gmin Dorzecza Parsęty;  

6. Trybuna sołecka. 

7. Trybuna obywatelska. 

8. Zapytania, interpelacje i postulaty radnych.  

9. Zakończenie obrad. 

 

Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golas stwierdził, że protokół 

z I sesji Rady Miejskiej w Bobolicach odbytej w dniu 1 grudnia 2014 roku był wyłożony do 

wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Bobolicach w pokoju nr  24, jak i w dniu dzisiejszym na 

sali obrad. Poinformował, iż do chwili obecnej nie wniesiono uwag oraz zaproponował 

przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miejskiej w Bobolicach bez odczytywania.  

 

Protokół z I sesji Rady Miejskiej w Bobolicach został przyj ęty przez radnych 

jednogłośnie 14 głosami „za”. 

 

 

Ad. 3. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami.   

Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza przedstawiła sprawozdanie z pracy burmistrzów w 

okresie między sesjami: 
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Ostatnia planowana sesja RM odbyła się 1 grudnia  2014 roku, zgodnie  z nowym 

kodeksem wyborczym, sesję zwołał Komisarz Wyborczy, nadając sesji odmienny kształt. 

Sesja ostatnia w szerszym kształcie odbyła się 7 listopada 2014 roku.  

Pani Burmistrz przed przystąpieniem do swojego sprawozdania podziękowała wszystkim, 

którzy w dniu 16 listopada 2014 roku poszli do urn i oddali swoje głosy. Szczególnie 

podziękowała tym osobom, którzy oddali swoje głosy na Mieczysławę Brzozę. Pani 

Burmistrz dodała, że nie zawiedzie swoich wyborców, którzy mogą liczyć na pomoc 

Burmistrza. Pani Burmistrz obiecała, że swoją ciężką pracą, systematycznością udowodni, że 

zasługuje na zaufanie.  

Pani Burmistrz w dniu 1 grudnia 2014 roku podczas sesji złożyła ślubowanie  przed Radą 

Miejską, powiedziała, że dochowa słów przysięgi w zakresie wierności prawu i powierzonych 

przez urząd obowiązków.  

 
* Doposażenie placu zabaw przy ul. Dworcowej w Bobolicach – „Dziecięcy raj". 

12 grudnia br. odebrana została protokolarnie dostawa i montaż urządzeń zabawowych na 

placu zabaw przy ul. Dworcowej. Było to możliwe dzięki realizacji projektu pt. „Dziecięcy 

raj - doposażenie placu zabaw przy ul. Dworcowej w Bobolicach". Plac zabaw został 

doposażony w cztery urządzenia zabawowe: huśtawkę „Bocianie gniazdo", zestaw do 

balansowania, zestaw Apollo, który składa się ze ścianki wspinaczkowej, drabinki łukowej, 

słupka strażackiego i huśtawkę wagową podwójną. 

Projekt współfinansowany z Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów 

Wiejskich (EFRROW) w ramach realizacji Osi 4 PROW 2007-2013, działanie 413 

"Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju" w zakresie małych projektów. 

Całkowita wartość realizacji projektu: 41.551,86 zł. 

Kwota dofinansowania: 25.000,00 zł, wkład własny gminy: 16.551,86 zł. 

 

* Przetarg - Rajska Plaża - etap II. 

W dniu 25.11.2014 r. został ogłoszony drugi przetarg  na Zagospodarowanie kąpieliska 

„Rajska plaża” w Poroście - etap II. Planowany koszt całkowity inwestycji - 203.053,41 zł 

brutto . Dofinansowanie z PROW-u - 123.813,00 zł. 

Środki własne - 79.240,41 zł. Termin zakończenia inwestycji: marzec 2015 r. 

W terminie składania ofert, tj. do 10.12.2014 r. wpłynęły trzy ofert i obecnie trwa procedura 

oceny i wyboru ofert. 

Złożono następujące oferty: 
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Numer 
oferty Nazwa (firma) i adres Wykonawcy 

Kryteria oceny ofert 

Cena oferty 
Termin gwarancji 

w latach 

1 Marina L ąd Sp. z o.o. 
Ląd 137, 62 - 405 Ląd 194.896,64 zł brutto 5 

2 

Zakład Ogólnobudowlany  
Usługi Transportowe 
Roman Wawszczyk 

Manowo 65D, 76 – 015 Manowo 

200.000,00 zł brutto 5 

3 

Przedsiębiorstwo Robót 
Specjalistycznych »REWERS«  

Spółka cywilna 
ul. Długa 23, 84 – 214 Bożepole Wielkie 

224.736,49 zł brutto 3 

 
Zamawiający przeznaczył na realizację zadania kwotę 203.053,41 zł brutto. 
 

Wykonawcy są proszeni o uzupełnienie dokumentów, których nie złożyli zgodnie z 

postępowaniem przetargowym takich jakie były wymagane.  

Zakres inwestycji: 

1.Wykonanie utwardzenia z desek pomostowych wokół plaży. 

2.Remont i montaż dwóch wiat rekreacyjnych – remont dużej wiaty  

o powierzchni 80 m2 i budowa wiaty mniejszej o powierzchni 27 m2. 

3.Zakup i montaż elementów małej architektury w tym: ławek parkowych, ławostołów, koszy 

na śmieci. 

4.Remont oświetlenia parkowego – wymiana słupów wraz z oprawami. 

5.Zakup sprzętu wodnego: łodzi i żaglówek, kajaków i rowerów wodnych. 

6.Zakup i montaż tablicy informacyjnej. 

 

* Wigilia Gminna .  

W piątek, 12 grudnia 2014 r., na rynku w Bobolicach odbyła się coroczna Wigilia Gminna. 

Tradycyjnie mogliśmy podziwiać rękodzieła wykonane przez różnych wystawców. Swoje 

cudeńka wystawiło 22 wystawców. Na straganach można było znaleźć m.in. ręcznie 

wykonaną biżuterię, ozdoby świąteczne, wyroby z drutu, balony czy rękodzieła wykonane z 

drewna. Stoiska oferowały także do nabycia domowe produkty: pierogi, wędliny, ciasta, soki 

oraz nalewki. W programie artystycznym wystąpiły przedszkolaki z Bobolic; były quizy, 

taniec zumba i wspólne śpiewanie. Zostały wręczone nagrody w konkursie "Rodzinne 

cudeńka choinkowe". Na naszej choince zwisło 62 ozdoby wykonane ręcznie przez rodziny 

z terenu gminy. Laureaci konkursu to: 
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I miejsce - Ewa Mariusz Przemek Cezary Klaudia Rylik ze Starego Bornego 

(nagroda: rower młodzieżowy "góral"), 

II miejsce - Kamil Małgorzata Roman Romanik z Bobolic (nagroda: stół do piłkarzyków), 

III miejsce - Olga Bogdan Natalia Wojciech Majewscy z Głodowej (nagroda: 2 rakiety do 

tenisa ziemnego oraz zestaw piłeczek), 

Wyróżnienie - Nela Jolanta Grzegorz Szakuta z Bobolic (zestaw gadżetów promocyjnych).  

 

*  Budowa rond w Bobolicach. 

Zadanie realizowane jest zgodnie z harmonogramem robót, warunki meteorologiczne są 

bardzo dobre i nie przewiduje się na ten czas żadnych opóźnień. Został otwarty ruch w obu 

kierunkach (zdjęto wahadło - światła). Zmniejszy to zagrożenie w miejscu przejścia dla 

pieszych na wysokości przedłużenia ul. Spółdzielczej. Prowadzone są rozmowy z inwestorem 

- GDDKiA dotyczące wykonania parkingów przy ul. 1 Maja. Planowane jest przed Świętami 

Bożego Narodzenia umożliwienie przejścia pieszym wzdłuż ul. Wojska Polskiego. Przejście 

dla pieszych przy ul. Szkolnej ma również być udostępnione na początku przyszłego 

tygodnia. 

 

* Droga Wojewódzka nr 205, która prowadzi na Chociwle – zadanie zrealizowane, zakres, 

który został przewidziany do wykonania jest wykonany, odcinek ponad 1300 m długości.   

 

* Budowa infrastruktury wodno - kanalizacyjnej na terenie Gminy Bobolice (zadania z 

PROW-u). 

W ramach inwestycji są realizowane następujące zadania (części):  

Zadanie 1: Budowa sieci wodociągowej do miejscowości Ubiedrze z zasilaniem w 

miejscowości Gozd, gmina Bobolice. 

Zadanie 2: Sieć kanalizacji sanitarnej wraz z podłączeniem istniejących przyłączy z 

budynku w ulicach Świerczewskiego i Traugutta w m. Bobolice. 

W dniu 04.11.2014 r. dokonano wyboru oferty najkorzystniejszej, tj.:  

• na Zadanie 1 – oferta nr 1 złożona przez Kazimierza Gozdal, Pomiłowo 22A, 76 – 100 

Sławno – cena 353.871,00 zł brutto. Umowę z Wykonawcą podpisano w dniu 12.11.2014 r. 

Termin realizacji zadania do końca 2014 roku. Obecnie inwestycja została zgłoszona do 

odbioru i trwają czynności odbiorowe. 

• na Zadanie 2 – oferta nr 7 złożona przez Przedsiębiorstwo Projektowo – Wykonawcze 

„TEBRA” G. Kowalczyk Spółka jawna , ul. Jantarowa 46,75 - 256 Koszalin – cena 

600.240,62 zł brutto. Umowę z Wykonawcą podpisano w dniu 17.11.2014 r. Termin 
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realizacji zadania do końca maja 2015 r. Obecnie rozpoczęto prace 

przygotowawcze, zgłoszenie robót, zgłoszenie u konserwatora zabytków, wybór wykonawcy 

badań archeologicznych. 

 
*  Zebranie wiejskie mieszkańców Sołectwa Nowe Łozice - omówienie skargi. 

  Na dzień 10.12.2014 r. zostało zwołane zebranie wiejski mieszkańców sołectwa Nowe Łozice 

celem rozpatrzenia skargi. Skarga mieszkańca sołectwa wpłynęła do Burmistrza Bobolic w 

dniu 3 listopada 2014 roku. W treści skargi zostały poruszone dwie sprawy: pobicia oraz 

uszkodzenia mienia. Gmina w celu wyjaśnienia tych tematów i jednocześnie potwierdzenia 

zaistnienia zdarzeń zgłaszanych w skardze, zwróciła się w dniu 22 września br., na piśmie do 

Policji z wnioskiem o udzielenie informacji czy zdarzenia opisane w skardze miały miejsce i 

czy są prowadzone (wszczęte) postępowania w tych sprawach. W odpowiedziach udzielonych 

gminie w dniu 2 października i 9 grudnia br. Policja potwierdziła informację o prowadzonym 

postępowaniu przygotowawczym w kierunku art. 288 §1 Kodeksu Karnego, tj. uszkodzenia 

mienia, i jednocześnie (cytuję:) "Prowadzone czynności procesowe z udziałem 

pokrzywdzonego oraz sprawcy zdarzenia oraz zebrane dowody w postępowaniu pozwoliły na 

przedstawienie zarzutów w dniu 25 listopada 2014 roku dla Józefa Borowskiego z art. 157 §2 

Kodeksu Karnego, 190 §1 Kodeksu Karnego oraz 288 §1 Kodeksu Karnego." W piśmie 

Policji znalazł się również zapis: "..., że w najbliższych dniach zostanie skierowany wniosek o 

ukaranie do Sądu Rejonowego w Szczecinku." Na wniosek mieszkańców, w głosowaniu 

tajnym sołtys pan Józef Borowski został odwołany z funkcji sołtysa. 

 

*  Śniadanie biznesowe. 

W dniu 3 grudnia 2014 r. o godzinie 9.00 już po raz czwarty odbyło się spotkanie  

z przedsiębiorcami z terenu gminy Bobolice na „Śniadaniu Biznesowym”. W spotkaniu 

uczestniczyło 23 osoby. Spotkanie tradycyjnie zorganizowane zostało we współpracy z  

Fundacją Centrum Innowacji Przedsiębiorczości w Koszalinie, a jego gospodarzami  byli  

Państwo  Danuta i Krzysztof Kądziela prowadzący Piekarnię - Cukiernię „Mi ś” w 

Bobolicach. Podczas spotkania Pan Przemysław Chojnowski z Centrum Biznesu w 

Koszalinie przybliżył uczestnikom spotkania trudny i nowy dla nich temat „Obowiązki 

przedsiębiorcy w zakresie ochrony danych osobowych”.  

 

* 15-lecie Zespołu Pieśni i Tańca "Ziemi Bobolickiej" poł ączone z 45 - leciem 

kultywowania muzyki ludowej w Bobolicach. 
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W sobotę 6 grudnia br. w auli MGOk-u odbył się jubileusz 15-lecia działalności 

Zespołu Pieśni i Tańca "Ziemia Bobolicka". Wśród licznych gości przybyłych na uroczystość 

była Kapela „Swaty” z Będzina, oraz zespół „ Drzewianianki”. Zespoły wystąpiły z program 

okolicznościowym i życzeniami dla zespołu. Wszystko zaczęło się w roku 1969 roku. 

Kierownikiem Miejskiego Domu Kultury w Bobolicach został Zdzisław Halasz, z 

zamiłowania muzyk oraz organizator życia kulturalnego na naszym terenie. Od samego 

początku działalności ukierunkowywał placówkę kulturalną na rozwój amatorskiego ruchu 

artystycznego czyli tworzenie wielu zespołów muzycznych. Jednym z nich była KAPELA 

LUDOWA Z BOBOLIC, po kilkunastu latach przy Klubie Seniora „Złota Jesień”, powstał 

zespół śpiewaczy „Starościny”. W roku 1999 roku połączono zespoły i powstał jeden pn. 

„Ziemia Bobolicka”. Zdobywa on  najwyższe nagrody i trofea, jest zapraszany na znaczące 

festiwale. Nasz zespół prezentuje pieśni i tańce pochodzące z regionu Lachów Sądeckich, 

Kaszub. Tańczy Polskie Tańce Narodowe, wykonuje programy patriotyczne i okazjonalne, 

przygotowuje widowiska. Dwukrotnie występował w Radio Koszalin w latach 2011 -2012. W 

roku 2011 zespół brał udział w Europejskim Festiwalu Folkloru Tanecznego, który odbywał 

się w Niemczech w miejscowości Dargun. W roku 2009 Ziemia Bobolicka otrzymała tytuł 

„Najlepsze w Polsce”. Tę nagrodę wręczyło Towarzystwo Hipolita Cegielskiego w Poznaniu. 

Najważniejsze nagrody to „Złoty Kogut” przyznany na Międzynarodowym Festiwalu w 

Czarnem, Grand Prix w Drawsku Pomorskim za suitę kaszubską oraz nagrody w 

Powiatowym Przeglądzie Zespołów Ludowych w Dobrzycy. Z okazji 15 letniej działalności 

Minister Kultury i Dziedzictwa Narodowego przyznał zespołowi specjalny Dyplom oraz 

odznaczono Honorową Odznaką „Zasłużony dla Kultury”, sześcioro członków:  Pana 

Stanisława Dębniaka, Pana Witolda Rączką, Panią Krystynę Kobus, Panią Wandę Samulak, 

Panią Marię Kosińską i Panią Annę Ratajczyk. 

 

*  Specjalna strefa ekonomiczna. 

Jak już wcześniej Państwa informowałam, w dniu 04.11.2014 r. wystąpiłam z oficjalnym 

wnioskiem do Zarządu Słupskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej, tj. Pomorskiej Agencji 

Rozwoju Regionalnego w Słupsku o podjęcie wspólnych działań mających na celu objęcie 

terenów o łącznej powierzchni 7,2464 ha stanowiących własność Gminy Bobolice, 

patronatem Słupskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej, a w przyszłości włączenie ich do 

terenów inwestycyjnych SSSE. jest to teren położony pomiędzy ulicami Fabryczną i Polną. 

Obecne przeznaczenie tego obszaru zgodnie ze studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy to: mieszkalnictwo jednorodzinne, 

wielorodzinne i usługi. W przypadku włączenia w/w działek do SSSE, dokonamy zmiany 
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zapisów studium na przeznaczenie: przemysł, bazy, składy, rzemiosło, usługi. W 

ramach prac mających na celu przyłączenie terenów Gminy Bobolice do SSSE w dniu 

wczorajszym (18.12.2014 r.) odbyło się spotkanie władz Gminy z przedstawicielami 

Słupskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej. Spotkanie miało na celu weryfikację 

proponowanych przez Gminę terenów podczas wizji lokalnej oraz nakreślenie dalszych 

kierunków działań. W spotkaniu ze strony SSSE wzięli udział: 

1. Pan Leonard Ferkaluk- Dyrektor Inwestycyjny w Słupskiej Specjalnej Strefie 

Ekonomicznej, 

2. Pani Małgorzata Literska -  Dział zarządzania strefą, 

3. Pan Paweł Dróźdź - Dział zarządzania strefą. 

Zamierzam w późniejszym terminie zaproponować również do włączenia do terenów 

inwestycyjnych specjalnej strefy ekonomicznej tereny położone w innej części miasta (ul. 

Brzozowa / ul. Kochanowskiego / ul. Kolejowa) o łącznej powierzchni 21,7438 ha. 

Przeznaczenie w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy to: przemysł, bazy, składy, rzemiosło, usługi produkcyjne.  

 

*  Partnerstwo publiczno - prywatne. 

Postępowanie na wybór partnera prywatnego do realizacji inwestycji pn. „Budowa Domu 

Późnej Starości z zagospodarowaniem terenu w formule partnerstwa publiczno – 

prywatnego”, zostało ponownie ogłoszone w dniu 17.11.2014r. Postępowanie o zawarcie 

umowy o partnerstwie publiczno-prywatnym prowadzone będzie na podstawie Ustawy o PPP, 

zgodnie z ustawą z dnia 9 stycznia 2009 r. o koncesji na roboty budowlane lub usługi (Dz. U. 

z 2009 r. Nr 19, poz. 101, ze zm.).Ogłoszenie o koncesji na roboty budowlane zostało 

opublikowane w Dzienniku Urzędowym Unii Europejskiej w dniu 18.11.2014 r. pod nr 

2014/S 222-391799 oraz zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej w dniu 17-11-

2014r.  Termin składania wniosków wyznaczono na 16.02.2015r. do godz. 11:00. Aktualnie 

trwają prace nad rozpowszechnieniem informacji o trwającym postępowaniu. Informacje o 

ponownym ogłoszeniu zamieszono na stronie internetowej Gminy oraz tablicach ogłoszeń. 

Przesłano również do sześćdziesięciu podmiotów gospodarczych drogą elektroniczną. 

Wysłano pisma z prośbą o wsparcie inicjatywy Gminy Bobolice do wielu znaczących 

instytucji około - biznesowych, włodarzy dużych miast w Polsce oraz ambasad. Ogłoszenie 

postępowania na wybór partnera prywatnego zostało zamieszczone na łamach Dziennika 

Gazeta Prawna oraz stronie internetowej www.gazetaprawna.pl., a także w prasie lokalnej. W 

celu uatrakcyjnienia projektu dla potencjalnych inwestorów dokonano modyfikacji (w 

stosunku do I przetargu) w zakresie: 
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1.  Zmniejszono zakres inwestycji poprzez dopuszczenie zmniejszenia ilości 

domowników; 

2. Obniżono zdolność finansową inwestora, która wynika z zakresu inwestycji; 

3. Wymóg dotychczasowego doświadczenia potencjalnego inwestora dotyczy 1 obiektu 

budowlanego (było dwóch) o wartości 10 mln. zł; 

4. Zmniejszenie zakresu rzeczowego inwestycji wpłynęło jednocześnie na obniżenie 

wymaganego wadium i ubezpieczenia OC; 

5. Dopuszczenie większej możliwości podziału ryzyk przez gminę i inwestora trakcie 

funkcjonowania DPS. 

 

* Nowy harmonogram odbioru odpadów z terenu gminy. 

Od 16 stycznia 2015 r. do 31 grudnia 2015 r. obowiązywał będzie nowy harmonogram 

odbioru odpadów z terenu miasta i gminy Bobolice. Harmonogram zostanie dostarczony 

właścicielom nieruchomości przez Firmę PGK Koszalin. W tym okresie warunki odbioru 

odpadów, tj. m.in. częstotliwość odbioru odpadów oraz ogólne zasady odbioru odpadów 

pozostaną bez zmian. Nowy harmonogram odbioru odpadów dostępny jest na stronie 

internetowej urzędu: www.bobolice.pl, w zakładce ochrona środowiska                          

gospodarka odpadami. W nowym harmonogramie wprowadzono niewielkie zmiany co do 

dnia tygodnia odbioru odpadów biodegradowalnych w zabudowie wielorodzinnej w okresie 

od maja do października 2015 r.. Obecnie są to poniedziałki zaś w 2015 r. będą wtorki. 

 

* Zniszczenia mienia gminnego na terenie miasta Bobolice. 

W ostatnim czasie, tj. w dniach od 30.10.2014 r. do 02.11.2014 r. oraz 07.12.2014 r. i 

14.12.2014 r. doszło do licznych uszkodzeń na tarasie widokowym (powyrywane śmietniki, 

uszkodzona nawierzchnia), w parku „Na Skarpie" połamane nasadzenia, uszkodzone ławki i 

słupki usztywniające. Uszkodzono nasadzenia krzewów i drzew (m.in. magnolię). Zostały 

uszkodzone pleksy (szyby) na przystanku PKS, powywracane kosze. Liczne zniszczenia na 

cmentarzach. Sprawcy czują się bezkarni i coraz bardziej zuchwali. Sprawy zostały zgłoszone 

na policję.  

 

*  Ważniejsze roboty drogowe. 

W listopadzie br. zakończone zostały  prace remontowe na drogach gminnych w Bobolicach, 

tj. na ul. Lipowej i na Placu Chrobrego.  

Wykonany został remont drogi wewnętrznej prowadzącej na cmentarz w miejscowości 

Kłanino. 
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Wykonane zostało odwodnienie drogi wewnętrznej w m. Chmielno w sąsiedztwie 

posesji nr 18. 

W tutejszym Urzędzie toczy się postępowanie administracyjne w sprawie wydania decyzji o 

ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego dla inwestycji związanej z przebudową 

istniejącej linii elektroenergetycznej napowietrznej w linię kablową (ziemną) na całym 

osiedlu w Bobolicach. tj. ul. Świerczewskiego, Traugutta, Langiewicza, Kochanowskiego, 

Głowackiego, Jagoszewskiego, Kowalskiego i części ul. Kolejowej.  Wnioskodawcą jest 

Energa Operator S.A.   

 

*  Zachodniopomorskie Mistrzostwa Off-Road w Bobolicach 

W dniach14 (noc) i 15 (dzień) listopada odbyły się Zachodniopomorskie Mistrzostwa OFF-

Road. Zawodnicy rywalizowali w czterech klasach - jednej turystycznej dla aut seryjnych, 

klasie Wyczyn dla aut bez wyciągarek i dwóch klasach Extreme, dla pojazdów z 

wyciągarkami mechanicznymi i elektrycznymi. Baza rajdu miała miejsce w Restauracji "Trzy 

Korony". Start odcinka nocnego 14 listopada nastąpił z Rynku Miejskiego. Do Bobolic 

zjechało w tym dniu wielu fanów tego ekstremalnego sportu, którzy kibicowali swoim 

drużynom i zawodnikom. 15 listopada po odcinku dziennym, zliczono punkty w 

poszczególnych klasyfikacjach, a wieczorem nastąpiło oficjalne "koronowanie" zwycięzców. 

Zawodnicy po raz kolejny nie zawiedli się na naszych terenach i zapewne już wiosną wrócą 

do nas. 

  

*Nordic Walking z Mistrzem  

W miesiącach październik-grudzień w Bobolicach, średnio 3 razy w tygodniu, gościliśmy 

Mistrza Świata w nordic walking - Mirosława Bierkusa, który w ramach projektu "Aktywni 

50+" prowadził dla wszystkich zainteresowanych 12 bezpłatnych zajęć, w tym: 2 wykłady 

teoretyczne i 10 praktycznych treningów z zakresu nordic walkingu. Zajęcia cieszyły się 

dużym zainteresowaniem, w treningach bowiem uczestniczyło każdorazowo ponad 10 

najbardziej wytrwałych osób. Zajęcia oficjalnie zakończyły się 12 grudnia podczas Wigilii 

Gminnej na Rynku Miejskim. 

  

*Rozlewisko bobra europejskiego. 

Powstało duże rozlewisko na rzece Chociel (dawny tor kolejowy)na gruntach ANR, których 

dzierżawcą jest Nadleśnictwo Bobolice. Nadleśnictwo przy wsparciu Urzędu Miejskiego 

podejmuje działania. Rozlewisko cały czas powiększa się, bobry budują tamy, co grozi 

zaginięciem pełnika europejskiego. Temat głównie prowadzi Nadleśnictwo Bobolice 
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ponieważ jest to teren Natury 2000, teren chroniony. Wiadomo, że Nadleśnictwo 

uzyskało zgodę RDOŚ na niszczenie tam, i tamy są niszczone. Ale okazuje się, że niewiele 

jest to skuteczne, ponieważ tamy szybko SA odbudowywane. Firma z uprawnieniami do 

niszczenia tam bierze 12 tys. zł za zniszczenie 1 tamy. Obecnie Nadleśnictwo Bobolice 

wystąpiło do RDOŚ o zgodę na odstrzał bobrów. Uzyskanie takiej zgody nie jest proste, 

ponieważ należy wykazać się zasadnością, do tego należy mieć ustalonego myśliwego, który 

dokona odstrzału. Liczymy na to, że zgoda zostanie uzyskana ponieważ była wizja lokalna 

tych miejsc.  

 

*16 grudnia 2014 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Miejskiej.  

Wspólne posiedzenie dotyczyło dwóch spraw: projekt budżetu na 2015 rok oraz analiza cen 

wody i ścieków od 1.01.2015 roku. Cena wody i ścieków od 1.01.2015r. nie ulega zmianie, 

pozostaje na takim samym poziomie jak w roku poprzednim.  

 

* 8 grudnia 2014 roku Pani Burmistrz uczestniczyła w posiedzeniu Rady Muzeum 

Regionalnego w Bobolicach.   

 

* Bobolicka Karta Du żej Rodziny. 

10 grudnia 2014 roku Pani Burmistrz zorganizowała I spotkanie zespołu osób, które zgodziły 

się popracować razem z Panią Burmistrz nad kształtem Bobolickiej Karty Dużej Rodziny. Jest 

to karta, która daje uprawnienia rodzinom wielodzietnym 3+ (trojgiem i więcej dzieci) do 

pewnych zniżek. W skład zespołu wchodzą różne osoby: wychowawca świetlicy „Tafla”, 

pracownik MGOPS, radny RM Przewodniczący Komisji Finansów Pan Zdzisław Strzelczak, 

przedstawiciel przedsiębiorców, przedstawiciel organizacji pozarządowych i pracownik 

urzędu, który zajmuje się ewidencją i promocją gospodarczą.  

 

* Świąteczna Zbiórka Żywności.  

Co roku SWIS organizuje zbiórki żywności, w tym roku prężnie włączyła się świetlica 

„Tafla” oraz Pan Ireneusz Bednarczyk, któremu w imieniu organizatorów podziękowała Pani 

Burmistrz za włączenie się w tę akcję. Było 26 wolontariuszy, którzy zebrali w ciągu dwóch 

dni około 422 kg żywności  
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*Subwencja oświatowa. 

Udało się pozyskać dodatkowe środki na doposażenie świetlic 50 tyś. zł, po 10 tyś. zł 

otrzymała każda ze szkół. Kolejny wniosek był na doposażenie klas dla dzieci 6-cio letnich, 

otrzymaliśmy 58 744 zł. Subwencja oświatowa w 2014 roku zwiększyła się o 108 744.  

 

*PSZOK. 

Pani Burmistrz poinformowała o zmianie godzin otwarcia PSZOK-u, ale tylko w 

następujących terminach: 

1. 24.12.2014 roku (wigilia) będzie czynny od 11.00-14.00 

2. 31.12.2014 roku (sylwester) będzie czynny od 11.00-14.00 

Pani Burmistrz poprosiła o przekazanie tej informacji dalej mieszkańcom.  

 

Ad.4. wręczenie nauczycielom aktów nadania stopnia awansu zawodowego.    

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Golas przywitał jeszcze raz Panią Renatę Kowalską 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. H. Sienkiewicza w Bobolicach, Panią Grażynę Sikorską 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kurowie i nauczycieli, którzy otrzymają awans na 

nauczyciela mianowanego oraz nauczycieli opiekunów stażu. 

 

Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza powiedziała, że każdy nauczyciel, który rozpoczyna 

swoją pracę zawodową zgodnie z kartą nauczyciela może uzyskiwać kolejne stopnie awansu 

zawodowego. Do tej pory było tak, że z nauczycielami mianowanymi, opiekunami stażu, 

dyrektorami spotykaliśmy się w mniejszym gronie. Obecnie składa się tak, że w bliskiej 

odległości awanse zostały uzyskane dlatego wręczenie odbędzie się podczas sesji Rady 

Miejskiej.    

Nauczycielami mianowanymi zostali Pani Sylwia Dymek nauczyciel w Szkole Podstawowej 

w Kurowie oraz Pani Małgorzata Tokarz nauczyciel w Szkole Podstawowej im. H. 

Sienkiewicza w Bobolicach. 

Opiekunem stażu Pani Sylwii Dymek była Pani Joanna Katolik, natomiast opiekunem stażu 

Pani Małgorzaty Tokarz była Pani Cecylia Kula-Tomaszewska.  

Nauczycielom mianowanym Pani Burmistrz wręczyła akty nadania nauczyciela 

mianowanego. Nauczycielom, opiekunom i dyrektorom wręczono kwiaty.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę.  
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Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

Projekty uchwał przedstawił przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golas.  

 

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 roku 

 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy  

Pan Zdzisław Strzelczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i 

Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”  

 

2) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bobolice na lata 2014-

2028.    

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Zdzisław Strzelczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i 

Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”  

 

3) w sprawie ustalenia wysokości dopłaty do ceny 1m³ usług zbiorowego zaopatrzenia w 

wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków z terenu miasta i gminy Bobolice.     

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Wiceburmistrz Grażyna Wiater-Ubysz.  

 
Na podstawie przepisów ustawy z dnia 7 czerwca 2001 r. o zbiorowym zaopatrzeniu  

w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków (tekst jednolity Dz. U. z 2006 r. Nr 123, poz. 

858), przedsiębiorstwo Regionalne Wodociągi i Kanalizacja Spółka z o.o. w Białogardzie 

dnia 22 października 2014 r. złożyło wniosek o zatwierdzenie taryfy dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków, wraz ze szczegółową kalkulacją 

cen i stawek opłat. Wniosek dotyczy taryfy na okres od dnia 1 stycznia 2015 r. do dnia 31 

grudnia 2015 r. na terenie miasta i gminy Bobolice. 

Wniosek taryfowy Spółka RWiK opracowała zgodnie z ustawowymi zasadami zawartymi w 

Rozporządzeniu Ministra Budownictwa z dnia 28 czerwca 2006 r. w sprawie określenia taryf, 



 14 
wzoru wniosku o zatwierdzenie taryf oraz warunków rozliczeń na zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków (Dz. U. Nr 127, poz. 886 ). 

Zgodnie z wnioskiem wysokość ceny wody brutto na 2015 rok wyniesie 10,20 złotych za 1 

m3 (wzrost o 2,6%, tj. 0,26 gr/m3 w stosunku do 2014 roku. Dopłata z budżetu Gminy do 

wody planowana w uchwale jest w wysokości 2,16 złotych brutto do każdego m3 dla 

gospodarstwa domowego. Przy wprowadzeniu dopłaty gminy cena za 1m3 wody wyniesie 

8,04 zł brutto. 

Zgodnie z wnioskiem wysokość ceny ścieków brutto na 2015 rok wyniesie 18,40 złotych 

(wzrost o 5,00%,tj. 0,87 gr/m3 w stosunku do 2014 roku. Dopłata z budżetu Gminy do 

ścieków planowana w uchwale jest w wysokości 8,44 złotych brutto do każdego m3 dla 

gospodarstwa domowego. Przy wprowadzeniu dopłaty gminy cena za 1m3 ścieków wyniesie 

9,96 zł brutto. 

Łączna dopłata w 2015 roku z budżetu Gminy do wody i ścieków wyniesie 10,60 złotych 

brutto do 1 m3. (1,13 zł/m3  więcej w stosunku do roku 2014 gdzie dopłata wynosiła 9,47 

złotych brutto.) 

 

Razem cena wody i ścieków w okresie od 1 stycznia 2015 r. do dnia 31 grudnia 2015 r. 

wyniesie 18,00 zł brutto i cena wody i ścieków dla gospodarstw domowych pozostaje bez 

zmian w stosunku do roku 2014. 

 

Pan Zdzisław Strzelczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i 

Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”  

 

4) w sprawie ustalenia 3-letniego Gminnego programu wspierania rodziny w Gminie 

Bobolice na lata 2015-2017.   

  

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Edyta Gintyło pracownik socjalny Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bobolicach.   

Zgodnie z art.176 pkt 1 ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r.  o wspieraniu rodziny   i systemie 

pieczy zastępczej (j.t Dz. U. z 2013 poz.135 ze zm.) wynika konieczność opracowania i 

realizacji  Gminnego programu wspierania rodziny w Gminie Bobolice na lata  2015 – 2017. 

Celem Gminnego programu wspierania rodziny jest tworzenie warunków do udzielania 
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kompleksowej pomocy oraz wsparcia dla rodzin, a także dążenie do zmiany i 

poprawy jakości życia rodzin i dzieci. 

Do osiągnięcia zamierzonych celów Programu potrzebna jest ścisła współpraca pomiędzy 

instytucjami, placówkami i organizacjami oraz wypracowanie sprawnego i efektywnego 

systemu działań wpływającego na poprawę sytuacji rodziny oraz systematyczne podnoszenie 

świadomości społecznej w zakresie przyczyn i skutków dysfunkcji. Program będzie spajał 

działania wszystkich instytucji działających na rzecz rodziny w Gminie Bobolice. 

 
 
Pani Justyna Terlecka Przewodnicząca Komisji ds. Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezrobocia i 

Porządku Publicznego przedstawiła opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”  

 

5) w sprawie uchwalenia Lokalnego Programu Pomocy Społecznej w Gminie Bobolice 

na lata 2015-2020.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Edyta Gintyło pracownik socjalny Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bobolicach 

 

Zgodnie z art. 110 ust. 10 ustawy o pomocy społecznej z dnia 12 marca 2004 roku istnieje 

konieczność uchwalenia i realizacji Lokalnego programu pomocy społecznej. Niniejszy 

program przygotowany został w oparciu o priorytety programowe i cele strategiczne zawarte 

w Gminnej strategii rozwiązywania problemów społecznych Gminy Bobolice na lata 2015- 

2020 z uwzględnieniem zadań wynikających z wprowadzonych programów rządowych oraz 

potrzeb wynikających z analizy działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej i pojawiających się potrzeb. 

Na terenie Gminy Bobolice koordynatorem i realizatorem polityki społecznej jest Miejsko - 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Bobolicach. W ostatnich latach w odpowiedzi na 

potrzeby i oczekiwania społeczności lokalnej nastąpił duży rozwój bobolickiego ośrodka 

pomocy społecznej, a w szczególności nastąpił rozwój pracy socjalnej i rozwój form pomocy 

instytucjonalnej.  

 Działania Gminy Bobolice w zakresie zadań związanych z pomocą społeczną 

realizowane na podstawie Lokalnego programu pomocy społecznej, stanowiącego integralną 

część Gminnej strategii rozwiązywania problemów społecznych Gminy Bobolice na lata 

2015- 2020, są kontynuacją wielu działań zainicjowanych w latach poprzednich. 
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Pani Justyna Terlecka Przewodnicząca Komisji ds. Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezrobocia i 

porządku Publicznego przedstawiła opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”  

 

6) w sprawie wyznaczenia delegatów do reprezentowania Gminy Bobolice w 

Zgromadzeniu Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza. 

Gminę Bobolice reprezentuje Pani Justyna Terlecka Radna Rady Miejskiej w Bobolicach, 

dodatkowym delegatem jest Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy Bobolice.  

  

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”  

 

 

Ad. 6. Trybuna sołecka 

W trybunie sołeckiej głos zabrali: 

1. Helena Bubień sołtys sołectwa Chociwle – Pani sołtys poinformowała, że Bobolicki 

Uniwersytet Trzeciego Wieku zorganizował akcję pluszowy miś. Udało się zebrać 3 

worki, z czego część zostanie przekazana do domu samotnej matki, a pozostała część 

dla rodzin z gminy Bobolice, które mają małe dzieci. Jeżeli ktoś z obecnych na sesji 

zna takie rodziny to prośba o kontakt z Panią Renatą Jarzyńską i wskazanie takich 

rodzin. Pani sołtys pogratulowała wszystkim radnym wyboru na nową kadencję, a 

także zaufania swoich wyborców. Życzyła aby radni swoje założenia, programy, które 

obiecywali wykonali w całości, aby była to owocna praca na rzecz mieszkańców.   

 

Ad. 7.Trybuna obywatelska 

W trybunie obywatelskiej głos zabrała: 

1. Pani Edyta Gintyło pracownik socjalny Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Bobolicach – zostały przekazane informacje dotyczące programu unijnego 

FEAD. W grudniu 2014 roku Gmina Bobolice podpisała umowę z PCK Oddział w Koszalinie 

w ramach partnerstwa lokalnego „Bobolice bez barier” na okres od grudnia 2014 roku do 

końca stycznia 2015 roku. Na mocy tej umowy MGOPS w Bobolicach kieruje mieszkańców 

gminy Bobolice, korzystających z pomocy społecznej o możliwości odbioru żywności w 
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PCK. Niezbędne dokumenty do otrzymania tej pomocy wydawane są w MGOPS u 

pracowników socjalnych.  

 

Ad. 8. Zapytania, interpelacje i postulaty radnych.   

W tym punkcie głos zabrał: 

 

1. Radna Małgorzata Sikora –  złożyła na piśmie interpelację, która dot. budowy 

parkingu przy ul. Ratuszowej i obecnej lokalizacji altan śmietnikowych przy bloku na 

ul. Magazynowej 3 w Bobolicach. Zaznaczyła, że oczekuje odpowiedzi pisemnej. 

  

2. Radny Michał Andrzejak – zapytał czy jest możliwość, aby Gmina wystąpiła z 

wnioskiem do Zarządu Dróg Wojewódzkich o ograniczenie prędkości w miejscowości 

Przydargiń-Kolonia. Jest to droga wojewódzka, samochody ciężarowe jeżdżą bardzo 

szybko tą drogą, a w dodatku droga ta jest bardzo dziurawa co powoduje trzęsienie się 

domów. Dodał, że łatwiej jest jeżeli Gmina wystosuje taki wniosek niż mieszkaniec. 

Zawnioskował także o postawienie znaku UWAGA ZWIERZĘTA DOMOWE, 

ponieważ niektórzy mieszkańcy posiadają zwierzęta domowe, które niejednokrotnie 

uciekają z ogrodzenia co może powodować zagrożenie. Kolejną sprawą jest powstały 

garb na jezdni przy posesji Pana Jesionowskiego, Przydargiń-Kolonia – prośba do 

ZDW o zlikwidowanie tego garbu. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza mówiąc, że wszystkie 3 

wnioski są zasadne, ale jeżeli chodzi o znak UWAGA ZWIERZĘTA DOMOWE to 

jest to sprawa bardzo trudna. Jest to droga wojewódzka i wszelkiego rodzaju uwagi 

dotyczące wprowadzenia nowej organizacji ruchu na danym odcinku podlegają pod 

Marszałka. Raz na kwartał zbiera się komisja, którą powołuje Marszałek. Komisja 

zbiera wszystkie uwagi, w skład komisji wchodzi policja, przedstawiciel zarządcy 

drogi, osoby, których dotyczy merytorycznie wniosek. Pani Burmistrz powiedziała, że 

we wniosku gmina będzie musiała podać jakie są to zwierzęta i jakiej ilości. Poprosiła 

Pana radnego o napisanie i uzasadnienie swojego wniosku na piśmie, co będzie 

argumentem przy wnioskowaniu do ZDW.  

Jeżeli chodzi o garb na drodze, jest to temat znany Gminie i jest bardzo trudny do 

realizacji. Zostały wysłane 2 pisma do ZDW w Koszalinie i po raz kolejny jest 

odpowiedź negatywna. Wg ZDW jest to niezasadne ponieważ kiedy zetnie się garb to 

powstanie dziura w jezdni i trzeba będzie coś z nią zrobić. ZDW czeka na remont 
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kapitany tej drogi, który nie wiadomo kiedy będzie robiony. Pani Burmistrz 

obiecała, że nie odpuści tego tematu.  

 

 

 

 

3.  Radny Patryk Dzienisiewicz – zapytał czy Gmina pracuje nad monitoringiem 

miasta? Monitoring pomógłby w ujęciu sprawców dewastacji mienia gminnego czy 

prywatnego. Policja nie zawsze jest, ponieważ posterunek nie jest całodobowy. 

Kolejną propozycją jest by zmienić regulamin Straży Miejskiej, by strażnicy mogli 

pracować nocą, wtedy patrole są mieszane z policją.   

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że jeśli chodzi o monitoring to miejsca 

najbardziej newralgiczne w mieście są wyznaczone. Gmina posiada wycenę takiego 

monitoringu z 2010 roku na sumę około 200 tys. zł. Są to zadania, które są bardzo 

kosztowne, budżet gminy jaki jest wiadomo. Do chwili obecnej temat dewastacji i 

wandalizmu był w miarę opanowany, ale nigdy nie wiadomo czy nie będzie się 

powielał. Gmina posiada przygotowaną całą wersję monitoringu, ale na chwilę obecną 

nie posiadamy środków finansowych na ten cel, nie stać Gminy na założenie 

monitoringu dlatego działania w temacie monitoringu nie będą podejmowane.   

Jeśli chodzi o Straż Miejską to na ten czas nie jest to możliwe. Straż Miejska jest 5-cio 

osobowa i nie są to takie ilości, które pozwalają wprowadzić pracę nocną. Za pracę 

nocną należy mieć dzień wolny, albo dodatkowe wynagrodzenie. Pani Burmistrz 

dodała, że Gmina wspiera działania Policji w różnej formie, finansowo niemało co 

roku, a także funkcjonują patrole mieszane do godziny 20.00 tak jak pracuje Straż. 

Zgodnie z regulaminem kilka patroli Straży Miejskiej w miesiącu jest wspólnie z 

Policją. Należy szukać innych metod, aby sobie z tym tematem radzić. Podsumowując 

Pani Burmistrz powiedziała, że generalnie temat jest opanowany i nie ma jakiegoś 

zagrożenia bezpieczeństwa.  

 

4. Radny Zdzisław Strzelczak – powiedział, że patrole policji należy wzmocnić tylko w 

weekendy.   

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że do 20-tej jest Straż Miejska, później 

ewentualnie policja  
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Przed zakończeniem obrad Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał wszystkim 

zebranym gratulacje, które otrzymał od Posła na Sejm Pana Andrzeja Lewandowskiego. 

Gratulacje stanowią załącznik do protokołu.  

  

Ad. 9. Zakończenie obrad.  

Pan Marek Golas Przewodniczący  Rady Miejskiej  stwierdził, że porządek obrad został 

wyczerpany w związku z tym ogłosił zamknięcie obrad. 

 

Protokołowała: Ewelina Szymańska 


